

Notice regarding an unaffiliated company doing business as Clearview AI

You may have recently seen or heard some stories in the news regarding the operations of a U.S.-based company called “Clearview AI.” It is our understanding that their primary product is a suite of artificial intelligence tools that are used by law enforcement agencies to identify individuals through facial recognition.

Please be assured that we do not have any affiliation or relationship with Clearview AI. All that we share is the name “Clearview”, which has been our company name since 1997.

If you have any questions, please contact ClearView Client Services at 1.416.481.1900 or by email at clientservice@clearviewpartners.com.

Thanks very much.

The ClearView (Strategic Partners) Team

Avis concernant une entreprise non affiliée faisant affaire sous le nom de Clearview AI

Vous avez peut-être vu des reportages dans les médias sur les opérations d'une société américaine appelée Clearview AI. Nous comprenons que leur produit principal est une suite d'outils d'intelligence artificielle utilisés par les organismes d'application de la loi.

Soyez assuré que nous n'avons aucune affiliation ou relation avec Clearview AI. Tout ce que nous partageons est le nom « Clearview », qui est le nom de notre entreprise depuis 1997.

Si vous avez des questions, veuillez contacter les services à la clientèle de ClearView au 1.416.481.1900 ou par courriel à clientservice@clearviewpartners.com.

Merci beaucoup.

L'équipe ClearView (Strategic Partners)